

Erfassung der Kontaktdaten

zur Kontaktnachverfolgung im Sinne der SARS-CoV-2-Infektionsschutzmaßnahmenverordnung

Collection of contact details

for contact tracking within the meaning of the SARS-CoV-2 Infection Protection Measures Ordinance

Datum

date _____

Vor- und Nachname

first and last name _____

Vollständige Adresse

full address _____

Email Adresse

email address _____

Telefonnummer

phone number _____

+++ Bitte gut lesbar schreiben +++ Die Daten werden maximal 2 Wochen gespeichert und nur für eine eventuelle COVID-Nachverfolgung verwendet +++

+++ Please write clearly legible/readable +++ Data will be kept for a maximum of 2 weeks and will only be used for a possible COVID-contact-tracking +++



Erfassung der Kontaktdaten

zur Kontaktnachverfolgung im Sinne der SARS-CoV-2-Infektionsschutzmaßnahmenverordnung

Collection of contact details

for contact tracking within the meaning of the SARS-CoV-2 Infection Protection Measures Ordinance

Datum

date _____

Vor- und Nachname

first and last name _____

Vollständige Adresse

full address _____

Email Adresse

email address _____

Telefonnummer

phone number _____

+++ Bitte gut lesbar schreiben +++ Die Daten werden maximal 2 Wochen gespeichert und nur für eine eventuelle COVID-Nachverfolgung verwendet +++

+++ Please write clearly legible/readable +++ Data will be kept for a maximum of 2 weeks and will only be used for a possible COVID-contact-tracking +++